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Portefeuillehouder: wethouder A.J.M. Scholten 
Betreft: Schriftelijke vragen over de zichtbare aansluitingen glasvezelnet.

Geacht college van Burgemeester en Wethouders,

Onderstaande vragen stellen wij naar aanleiding van het feit dat Diemen wordt aangesloten op 
het glasvezelnetwerk, een mooie technologische vooruitgang. 

Echter, horen (en zien) wij dat de kabels op verschillende manieren worden aangelegd. Bij de 
één gewoon via de grond, maar bij de ander (vaak bij flats) via de gevel naar boven. In sommige 
gevallen houdt dit in dat de kabels via de straat bereikbaar zijn. 

Binnen de informatietechnologie geldt de regel: Het is niet een kwestie van wanneer men tot 
bepaalde data komt, het is meer een kwestie van hoe lang het duurt om er te komen. 
Tegenwoordig is kennis macht, kennis over hoe mensen browsen en zich op internet gedragen. 
Een kabel die open en bloot ligt kan gemakkelijk worden afgetapt. Dat wil niet zeggen dat de 
data direct toegankelijk is maar het wordt men wel gemakkelijk gemaakt als de kabels in het 
zicht liggen en dat lijkt ons niet de bedoeling. 

Ons Diemen zou graag antwoord krijgen op de volgende vragen:

1. In hoeverre is er bij de aanleg van glasvezel (en andere internetkabels) nagedacht over 
cybersecurity?

2. In hoeverre ligt de verantwoordelijkheid bij de organisatie die de kabels aanlegt en de 
gemeente die de organisatie inhuurt?

 
Alvast hartelijk dank voor uw reactie,

Fractie Ons Diemen


